
Protokoll 

Årsmøtet 2025 - Troms historielag 

Den 6. april 2025 kl. 10:45 på Høgtun Målselv. 
Tilstede: 8 lag derav 13 navngitte delegater hadde stemmerett. 
Den utsendte dagsorden var : 

1. Åpning.   
2. Godkjenne innkalling og dagsorden 
3. Valg av møteleder/referent/tellekorps og 

to protokollunderskrivere. 
4. Behandle styrets årsberetning 2024 
5. Behandle revidert regnskap 2024 
6. Behandle saker:  

6.1. Kontingenten 2026 
6.2. Behandle årsplan 2025 
6.3. Behandle budsjett 2025 
6.4. Innkomne saker 
6.5. Uttalelser 

7. Valg 
      7.1.     Valg av tillitsvalgte for 2025 
        Valgkomiteen legger fram forslag på tillitsvalgte for   
                 2025 på årsmøte. 
               7.2. Valg av utsendinger til landsmøte LLH i Stavanger 23 – 25. mai. 
 

Sak 1) Åpning  

Lederen, Dag Martinsen, åpnet årsmøtet kl. 10:45. 

Sak 2) Godkjenning - konstituering 

Leder spurte om innkallinga til Årsmøtet kunne godkjennes. Det famkom ingen 
innvendinger og årsmøtet ble satt. 

Den utsendte dagsorden ble godkjent.  

Sak 3) Valg av årsmøteoppgaver 

Fra salen kom det forslag på leder som møteleder. Ingen andre forslag ble fremmet og 
Dag Martinsen ble valgt som møteleder. 

Salen foreslo sekretæren som referent. Ingen andre forslag, så Frode Bygdnes ble valgt 
til referent. 



Leder foreslo Terje Karlsen og Eddmar J. Osvoll som tellekorps fordi de satt på hver sin 
kant av møtelokalet. De ble valgt. 

Til å skrive under på protokollen ble Rune A. Isaksen og Steve Nilsen foreslått. De ble 
begge valgt til underskrivere. 

Sak 4) Styrets årsberetning 

Nestleder Marianne Veland leste opp årsberetninga for 2024 fra styret. Denne ble også 
vist på storskjerm. Etter gjennomgangen kom kommentar spontant fra salen «Godt 
jobba». Det ble påpekt at Dag Martinsen var leder, ikke bare kontaktperson. Utover det 
kom det ingen innvendinger til beretninga og den ble godkjent. 

Sak 5) Revidert regnskap for 2024 

Økonomiansvarlig  Vigdis Sæbbe la fram regnskapet som også ble vist på skjerm. Hun 
leste opp revisjonsberetninga som anbefalte Årsmøtet å godkjenne regnskapet for 2024 
med et underskudd på kr. 18 488,- , men med en egenkapital til laget på kr. 193 255,-.  

Noen spørsmål kom, men Årsmøtet godkjente regnskapet uten innvendinger. 

Årsmøtet behandlet deretter budsjettforslaget for 2025 med det same, dvs. sak 6.3. 
Årsmøtet påpekte at det er Landsmøte i år, og at Troms historielag har ansvar for å sende 
tre delegater. Det må settes av penger i budsjettet. Da budsjettet har et overskudd på kr. 
44 000,- foreslo Marianne Veland at det ble avsatt kr. 42 000,- til Landsmøtet. Dette ble 
godkjent av årsmøtet.  

Sak 6.1) Kontingent 

Styret foreslo at kontingenten blir uforandret. Årsmøtet vedtok å beholde kontingenten. 

Sak6.2) Årsplan 2025 

Dag Martinsen la fram muntlig årsplan for regionlaget. Tur til Finnmark samt Landsmøtet 
var greit. Årsmøtet spurte om Høstseminaret kunne flyttes ei uke fra 3. og 4. oktober til 
11. og 12. oktober pga skolenes høstferie. Dag fikk i oppgave å undersøke om det lot seg 
gjøre i forhold til at lokalet på Finnsnes var ordnet. Styret får i oppgave å vurdere om 
denne utsettelsen lar seg gjennomføre. Forskjellige innspill til seminaret kom også 
fram. Forslagene vil styret ta med seg. 

Sak 6.3) Budsjett 

Budsjettet ble behandlet under regnskapet sak 5. 

Sak 6.4) Innkomne forslag 

Leder foreslo at vedtektene våre må tilpasses Landslagets retningslinjer. I dag står det i 
paragraf 4 E: «nomineres 2-to- kandidater». Det endres til «nomineres 3 -tre- kandidater», 
som er i samsvar med antall delegater som vi nå har fått. 



Delegat Steve Nilsen foreslo at Troms historielag ser på muligheten til å opprette 
nettbutikk for salg av bøker som årbøker, kalendere og særhefter. Dette må utredes. 
Steve og Frode fikk i oppgave å se på mulighetene og legge dette fram for styret til 
avgjørelse. 

Sak 6.5) Uttalelser 

Det foreligger ikke noen forslag til uttalelser. Saka utgår. 

Sak 7.1) Valg 

Valgkomiteen ved Oddlaug Lakseide la fram sine forslag.  

Leder Dag Martinsen ble foreslått gjenvalgt. Han ble valgt ved akklamasjon. 

Nestleder Marianne Veland ble foreslått gjenvalgt. Hun ble valgt ved akklamasjon. 

De andre styremedlemmene var ikke på valg i år. 

Varamedlemmene er på valg hvert år. Forslag fra Valgkomiteen:  

1.vara Berit Nikolaisen, 2. vara Tone Grande Nilsen og 3. vara Kirsten Amundsen. 

De ble alle valgt samla ved akklamasjon. 

Revisor Tor Kvammen og vararevisor Harald Hardersen ble gjenvalgt for ett år. 

Valgkomiteens ene medlem som var på valg, ble foreslått gjenvalgt for 3 år. Anne Rose 
Eriksen ble gjenvalgt.  

Sak 7.2) Valg til Landsmøtet for Landslaget for historielagene (LLH) 

Følgende personer ble valgt: 1. Dag Martinsen 2. Frode Bygdnes. 3. Marianne Veland. 

 

Årsmøtet ble hevet kl. 12:35 

 

 

 

 

 

Frode Bygdnes   Steve Nilsen   Rune Arctander Isaksen 

Referent    Underskriver 1  Underskriver 2 


